

Förslag uppstart H2 och H4

Scenario B

Detta förutsätter att vi får ett positivt besked att komma igång till början av februari. Beslut måste då fattas senast **25 januari**.

Vi spelar då med ett reducerat spelschema. Omgång 17-22 ligger kvar, nya tider för omgångarna 15-16 måste bokas. Vi skickar ut om detta vid beslut om detta scenario.

Scenario C

Detta förutsätter att vi får ett positivt besked att komma igång i början/mitten av mars. Beslut måste då fattas senast **14 februari**.

Vi spelar då med ett reducerat spelschema. Tider ska då bokas för omgångarna 4-11.